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Folketingets Social-, Indenrigs- og Børneudvalg 

Folketingets Social-, Indenrigs- og Børneudvalg har d. 22. maj 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 17 (L 236) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL). 

Spørgsmål nr. 17: 

”Hvor stor del af indtægterne fra parkeringsafgifter inddrives ikke af SKAT, og hvor 

stor en del af dette skyldes manglende inddrivelse fra ulovlig parkering med biler på 

diplomatnummerplader?” 

Svar: 

Økonomi- og Indenrigsministeriet er ikke i besiddelse af detaljerede oplysninger til 

besvarelse af spørgsmålet. 

Det kan mere generelt oplyses, at det i lovforslaget er forudsat, at der løbende sker en 

inddrivelse ved ubetalte parkeringsafgifter, og at dette således mere er et spørgsmål 

om en tidsforskydning. Det er dog klart, at der kan være enkelte tilfælde, hvor inddri-

velse sker med nogen forsinkelse eller, hvor afgiften ikke kan inddrives.  

 

Med venlig hilsen 

Simon Emil Ammitzbøll-Bille 
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